
Referat af møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: tirsdag, den 28. september 2021  
kl. 19.00 – 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Gert Bisgaard, Johanne Grøndahl 
Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, Louise 
Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie Andersen, 
Christian Schønning Hansen, Martin Schaumann, 
Mikael Bønding, Jeppe Fly-Kristensen. 
 
Elevråd:  Johanne Søndergaard 9C & Zagros Khalil 9E 
 

Mødeleder: Charlotte Elkjær  

Afbud:  Johanne Glavind og Gert Bisgaard 

Referent: Martin Schaumann  
 

Sted: Personalerum NES 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

 Dagsorden 

 Referat af mødet den 23. august  

 Underskrift af forrige referat  

 Kommentarer til årshjul  

Sagsfremstilling 
Sine Askov Møller bød velkommen til 
mødet.  
 
Konklusion 
Dagsorden blev godkendt.  
Referat gokendt og underskrevet. Desuden 
blev referat fra juni 2021 underskrevet. 
 
Årshjul er eftersendt og der gives evt. 
kommentarer på mail.  
 
Charlotte Kirk var herefter mødeleder. 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10 

- 
19:50 

 

Opsamling på dialogmøde  Sagsfremstilling: 
Sine Møller refererede fra mødet, hvor der 
have været ca. 20 deltagere. På mødet gav 
Sine Møller en kort beretning, hvorefter 
Jeppe Fly orienterede om planer på skolen.  
 
Flytningen af Afdeling E fra Låsby Skole var 
et stort interesseområde, særlig fokus på 
tidsfristen i projektet.  
Et andet stort interesseområde var 
trafikforholdene særligt på og omkring 
Bystien, hvor der køres hurtigt på cykel og 
knallert. Jeppe Fly har kontakt herom til 
Skanderborg Kommune. 



Jeppe Fly supplerede med, at der var en 
interesse for rammer og bygninger samt 
tilsyn i særlig Blok 5 og morgen-SFO.  
 
Det blev drøftet, om der skulle være 
kontaktpersoner mellem bestyrelsen og 
klasserne og hvilke forventninger, 
bestyrelsen kunne have til disse.  
 
Der blev peget på, om bestyrelsen er synlige 
nok ved forældremøderne 
 
Sidsel Svensen peger på det er et af 
bestyrelsens strategiske indsatsområde, 
hvor der skal handles 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen vedtog, at der på det 
kommende møde sættes tid af til et punkt 
om kommunikation mellem bestyrelsen og 
forældrene.  
 
Endvidere følges processen omkring 
flytningen af Afdeling E fra Låsby Skole til 
Niels Ebbesen Skolen.  
 

3 
19:50 

-  
20:00 

Skolerejser – behov for opmærksomhed 
omkring opsparing 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly orienterede om, at der er nogle 
årgange på mellemtrinnet, hvor der ikke har 
været opmærksomhed på, at der skal spares 
op til skolerejsen. 
 
Charlotte Kirk orientere om de nuværende 
5. klasse, og at der er blevet samlet ind. I 
yngre klasser er det italesat, og der 
indbetales kr. 100 om året. 
 
Zagros Khalil efterlyste en tur i 9. klasse og 
nævner, at eleverne gerne vil lave noget, for 
at tjene enge.  
 
Flere af bestyrelsens medlemmer bakkede 
ham op, og det blev foreslået, at der 
nedsættes en arbejdsgruppe, der bringer en 
genindførelse af skolerejsen i udskolingen 
ind i budgetdrøftelserne for 2022. 
 
 
 



Konklusion: 
Der er ikke grund til yderligere fokus på 
skolerejsen på mellemtrinnet. 
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe, som til 
mødet i december udarbejder et oplæg om 
en skolerejse i udskolingen. Gruppen skal 
endvidere give bud på, hvordan en sådan 
rejse kan organiseres. 
 
Gruppen består af: 
Christian Schønning, Mads Spanggaard, 
Johanne Søndergaard, Zagros Khalil og 
Martin Schaumann. 
 

 Pause  

4 
20:10 

- 
20:30 

 

Økonomi. V. Martin Schaumann 

 Regnskabsopfølgning  

 Prioritering af midler  

Sagsfremstilling: 
Martin Schaumann orienterede om, at det 
forventede regnskab peger på, at skolen går ud 
af 2021 med et mindre plus på ca. kr. 50.000.  
 
Grunden til afvigelsen fra det budgetterede 
merforbrug på kr. 500.000 skyldes, at skolen har 
modtaget en stor refusion vedrørende Covid-19 
udgifter, har haft et lavt vikarforbrug i foråret 
samt at der i dette skoleår er et fald i elever, 
visiteret til specialpædagogiske tilbud. 
 
Mikael Bønding orienterede om, at fritidsdelen 
kommer ud af 2021 i balance. 
 
Martin Schaumann orienterede også om, at 
fraværet blandt personalet har været lidt 
stigende pga. enkelte deltidssygemeldinger og 
et par medarbejdere, der er længerevarende 
syge. 
 
Ledelsen er i gang med relevante tiltag i forhold 
til at hjælpe de sygemeldte tilbage. 
 
Sidsel Svensen efterlyste en strategi for at få 
flere elever i såvel fritidsdelen som skolen og 
foreslog at gøre dette til et debatpunkt. 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 
 

5 
20:30  

– 
20:40 

 

Opstart 1. skoledag for 0.kl Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly orienterede om, at der i samarbejde 
med dagtilbudsområdet arbejdes med en ny 
plan for indskrivning ved skolestart. 
 



Endvidere har Jeppe Fly og Christina Weis et 
ønske om, at børnenes første dag i 0. klasse 
bliver længere end 2 timer 
 
Konklusion: 
Der var velvilje i bestyrelsen for at arbejde med 
en ny model for skolestart. 
 
Ledelsen udvikler planen sammen med lærerne 
i indskolingen.  
 

6 
20:40 

-  
21:00 

Skolechef – status – hvad har det af 
betydning for fx fusionsproces mv.  

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly orienterede om status. 
Kontraktholderne er blevet bedt om af 
koncernchef Søren Buch at melde særligt 
presserende opgaver ind til ham. For Niels 
Ebbesen Skolen er det flytningen af Afdeling E 
fra Låsby Skole.  
 
Konklusion: 

Orienteringen blev taget til efterretning.  

Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

7 
21:00 

… 

Nyt fra ledelsen 
-skolestruktur (klasser) 

-skolefest 

-Brandøvelse 

-Medarbejdere – ansættelser mv.  

-3i1 

-Logo – indkomne forslag  

-Ansættelsesprocedure (udsat) 

-Madordning (udsat) 

 

Sagsfremstilling: 
Jeppe Fly orienterede om ledelsens 
overvejelser om at ændre på skolen i 
indskoling, mellemtrin og udskoling.  
En udfordring er, at børnene fra 
oplandsskolerne kommer til 7. klasse.  
 
Mads Spanggaard udtrykte ønske om, at der 
blev set på overlevering fra et trin til et nyt. 
 
Martin Schaumann orienterede om status 
på ansættelser i de ledige stillinger.  
Mikael Bønding orienterede om ansættelse 
af en ny pædagog. 
 
Jeppe Fly orienterede om nyt logo og der 
blev valgt et logo. 
 
Endelig orienterede Mikael Bønding om den 
netop gennemførte 
arbejdsmiljøundersøgelse. 
 
Konklusion: 
Orienteringen blev taget til efterretning. 
Delpunkterne om ansættelsesprocedure og 
madordning blev udsat til næste møde. 
 
 



 

8 Evt.  Anne-Marie Andersen pegede på, at der 
skulle vælges en ny pædagog som 
medarbejderrepræsentant. Laila 
Christensen er valgt. 
 
Endvidere pegede Anne-Marie Andersen på, 
at punktet: ”Nyt fra Elevrådet” fremover 
skal på dagsorden. 
 
Mads Spanggaard efterlyste et punkt om 
digital dannelse med henvisning til meget 
skærmbrug i såvel skole som fritidsdel. 
 

9 Meddelelser, herunder kort orientering fra  Formand: Ingen 
 
Skoleleder: Ingen 
 
Andre: Ingen 
 

 
 

 
 


